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Градоначелник Београда Зоран Радојичић изјавио је данас да нема дилему око тога да
ли је потребна вакцинација деце, а посебно оне са тешким болестима, која се морају
одмах вакцинисати према препорукама лекара.

  

  

Вакцинација деце и одраслих је питање које захтева озбиљне разговоре. Нисмо
задовољни одзивом одраслих грађана на вакцинацију, јер се тек приближавамо
проценту од 60 одсто вакцинисаних, рекао је Радојичић у емисији „Усијање“.

  

Ови проценти утичу на свест родитеља који одлучују да ли ће њихова деца бити
вакцинисана. Морамо стално и стручно да разговарамо о овој теми, како бисмо
допринели већем проценту вакцинисане деце, додао је он, преноси Беоинфо.

  

Гледао сам низ анализа које су рађене у Америци, где је ситуација међу лекарима много
боља него код нас, и јасан је закључак да су вакцине безбедне и за децу, објаснио је
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Радојичић.

  

(Фонет)
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